
Z Á P I S 

 11. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 7. března 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Hosté: Jana Háková – pověřená vedením Polikliniky Soběslav, Ing. Zina Petrásková – 

ředitelka Senior-domu Soběslav 

Jednání 11. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Činnost Městské policie Soběslav 

2. Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 Polikliniky Soběslav 

3. Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 Senior-domu Soběslav 

4. Senior-dům Soběslav – pořízení podstolové myčky nádobí 

5. Příspěvky organizacím a spolkům na akce v roce 2023 

6. Inventarizační zpráva za rok 2022 

7. Výběrové řízení (ČOV – tepelné čerpadlo) 

8. Pozemky, smlouvy 

a) OOSM/11/2023 – JčK – vzájemné darování pozemků 

b) OOSM/13/2023 – Opeko, s. r. o., Choustník – smlouva o nájmu nebytových prostor 

c) KT/8/2023 – DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo (oprava chodníků 

2022) 

d) KT/9/2023 – Gordic, s. r. o., Jihlava – dodatek č. 1 k servisní smlouvě 

9. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 10. jednání RM ze dne 21. února 

2023 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Marek Nývlt a Mgr. Michal 

Pánek.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Činnost Městské policie Soběslav 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: Přehled uchazečů o funkci vrchního strážníka MP Soběslav 

Tajemník MěÚ předložil přehled uchazečů, kteří podali přihlášku na funkci vrchního 

strážníka MP Soběslav. RM se k této záležitosti vrátí na příštím jednání. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/052/2023. 

2.  Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 Polikliniky Soběslav 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/9/2023; Rozbor hospodaření roku 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 (organizace 

nemá odpisy), Žádost o schválení účetní závěrky a převod výsledku hospodaření za rok 2022 

Rada města projednala výše uvedené dokumenty za přítomnosti J. Hákové, která je pověřena 

vedením Polikliniky. Hospodaření Polikliniky Soběslav v roce 2022 skončilo kladným 

výsledkem ve výši 25.025,94 Kč. V této souvislosti předložena žádost o převod výsledku 

hospodaření do rezervního fondu Polikliniky Soběslav. V loňském roce byla využita opět 
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pouze část dotace odpovídající počtu odsloužených hodin z důvodu přetrvávajících problémů 

s obsazeností služeb LSPP. V letošním roce došlo k úpravě služeb LSPP – všední dny  

18:00-22:00 hod., soboty, neděle, svátky 8:00-16:00 hod. J. Háková zároveň odpověděla na 

dotazy členů RM. 

V souvislosti se zajišťováním služby LSPP i pro občany Veselska předložena informace  

o poskytnutí daru městem Veselí nad Lužnicí ve výši 200.000 Kč určeného na částečné 

pokrytí nákladů na provoz LSPP v Soběslavi v roce 2023. Darovací smlouva bude předložena 

na příštím jednání RM. 

V rámci jednání informovala J. Háková o současné situaci bratrů Červenkových, kteří jsou 

umístěni v krizovém bytě. Současná nájemní smlouva končí k 31. 3. 2023, bratři neplatí 

nájemné a odmítají nabídky pomoci. RM se v rámci diskuse shodla na učinění písemné výzvy 

bratrům na úhradu dlužného nájemného a udržování pořádku v užívaném bytě. Smlouva bude 

prodloužena do 31. 5. 2023, v případě neuposlechnutí výzvy bude nájem ukončen. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/053/2023. 

3.  Výsledek hospodaření za rok 2022 a rozpočet na rok 2023 Senior-domu Soběslav 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/9/2023; Rozbor hospodaření Senior-domu Soběslav za rok 2022 a návrh rozpočtu 

na rok 2023, Žádost o schválení účetní uzávěrky za rok 2022, Návrh na rozdělení výsledku 

hospodaření za rok 2022, Návrh odpisového plánu na rok 2023 

Rada města projednala výše uvedené dokumenty za přítomnosti Ing. Z. Petráskové, ředitelky 

Senior-domu. Hospodaření Senior-domu Soběslav v roce 2022 skončilo kladným výsledkem 

ve výši 7.121,07 Kč. Předložena žádost o převod výsledku hospodaření do rezervního fondu. 

V souvislosti s dokončenou nástavbou Senior-domu Soběslav informovala Ing. Z. Petrásková 

o naplnění nových lůžek v prosinci loňského roku. I nadále zůstává velký počet 

neuspokojených zájemců. V letošním roce obdržel Senior-dům Soběslav dotaci od JčK 

v požadované výši. Ředitelka informovala o záměru přestavby vedlejšího objektu (garáže) 

s cílem zajistit potřebné prostory a zájmu pořízení nového služebního vozidla pro přepravu 

klientů. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/054/2023. 

4.  Senior-dům Soběslav – pořízení podstolové myčky nádobí (pro DPS) 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Žádost o povolení nákupu investic 

Předložena výše uvedená žádost ředitelky Senior-domu Soběslav Ing. Z. Petráskové. 

Dodavatel myčky byl vybrán na základě poptávkového řízení organizovaného ředitelkou 

organizace. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/055/2023. 

5.  Příspěvky organizacím a spolkům na akce v roce 2023 

Předložila: Ing. Markéta Hejná – pracovnice FO MěÚ 

Příloha: Seznam žádostí na rok 2023 

Předložen seznam žádostí o příspěvky na akce v roce 2023. Členové RM neměli 

k předloženému návrhu žádné připomínky. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/056/2023. 
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6.  Inventarizační zpráva za rok 2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/8/2023 

Předložena zpráva o výsledku inventarizace majetku a závazků města Soběslavi, městských 

částí Chlebov a Nedvědice a Sboru dobrovolných hasičů za rok 2022 spolu s návrhem 

vyřazení majetku z evidence za rok 2022. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/057/2023. 

7.  Výběrové řízení (ČOV – tepelné čerpadlo) – hodnocení nabídek 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu  

TIP-N+V, s. r. o., Soběslav, která podala nejvýhodnější nabídku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/058/2023. 

8.  Pozemky, smlouvy 

JčK – vzájemné darování pozemků (areál bývalé Hedvy) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/11/2023 

Předložen návrh vzájemného darování pozemků v souvislosti s plánovanou realizací 

stavebních záměrů. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/059/2023. 

Opeko, s. r. o., Choustník – smlouva o nájmu nebytových prostor 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/13/2023 

Předložen návrh nové smlouvy o nájmu výše uvedeného nebytového prostoru na dobu určitou 

od 1. 5. 2023 do 30. 4. 2028. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/060/2023. 

DV stav, s. r. o., ČB – dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo (oprava chodníků Soběslav 2022) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/8/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku, kterým dochází k vypořádání více  

a méněprací na výše uvedené akci. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/061/2023. 

Gordic, s. r. o., Jihlava – dodatek č. 1 k servisní smlouvě 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/9/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/062/2023. 
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9.  Různé 

MŠ Duha – žádost o souhlas s pořízením DHM (mraznička) 

Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ 

Příloha: Žádost o souhlas s pořízením 

Předložena výše uvedená žádost. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 11/063/2023. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Dotaz na pokračování výstavby plotu a pergoly u víceúčelového hřiště v Nedvědicích. 

Místostarosta města – plot i pergola budou realizovány v letošním roce. 

 Informovala o jednání komise kultury a cestovního ruchu uskutečněném 6. 3. 2023 a o 

akci „Řemeslná Soběslav“ plánované na 27. 5. 2023. Tajemník MěÚ zajistí vystavení 

objednávek na potřebné položky akce. Komise zároveň připravuje celkový přehled 

kulturních akcí pořádaných ve městě v letošním roce. Tento přehled bude předložen 

na některém z dalších jednání RM. 

Mgr. Michal Pánek 

 Informace předaná MUDr. K. Jirousovou o zájmu z. s. Všestránek z Roudné  

o rozšíření svých aktivit v Soběslavi. Mgr. Pánek jedná o podmínkách činnosti. 

 Prosba o koordinaci potřebného kácení stromů a prořezu stromů v areálu plovárny 

v Soběslavi s pracemi na údržbě dřevin prováděných MěÚ. Zajistí tajemník MěÚ 

společně s obnovou bezpečnostních vazeb stromů v areálu MŠ Duha. 

 

Na jednání RM navázala návštěva restaurace Národ v KDMS a jednání s provozovatelem 

restaurace Národ T. Hořickým týkající se fungování restaurace a potřebných stavebních 

úprav. 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 19:00 hodin.  

 

 

 


